
 

 

Følsomhet Intern (gul) 

Referat, FAU-møte 16.11.2023 

Tilstede: Ingunn (1.trinn), Kristin (1.trinn), Renate (2.trinn), Kristine (3.trinn), Lorraine (3.trinn), 

Camilla (4.trinn), Mari (4.trinn), Sandra (5.trinn), Anne-Marthe (6.trinn), Hege (6.trinn) 

Frafall: Robert (2.trinn), Maylinn (5.trinn), Malin (7.trinn) . 

Representant fra skolen: Rektor Børge 

Referent: Hege S.Wikne 

 

Godkjenning av referat og innkalling til dagens møte. 

 

Skolen informerer, ved Børge: 

• Det var 13 søkere til de to stillingene på 1.trinn. To er blitt ansatt, men usikkert akkurat når 

disse tiltrer. 

 

• Brannalarm utløst pga damp fra varmt vann på 1.trinn. Hele lederteamet var borte på det 

tidspunktet, men rutiner viste seg å fungere fint. 

 

• Det har vært mange undersøkelser i ulikt regi i høst (foreldre og elever). Nå kommer 

elevundersøkelsen, der elevens oppfatning av skolen og elevpåvirkning er i fokus. 

 

• Det har den siste tiden vært mye tilgrising på toalettene. Plastposer i do, tiss/avføring andre 

steder enn i do, skriving på vegger og nazi-symbol. Som følge av dette vil det bli strengere i 

forhold til toalettbesøk i timene. De som må på do i timen vil bli registrert. 

 

• Det meldes om mye bråk på skolebussene. Sjåførene har liten myndighet, men det varierer 

fra sjåfør til sjåfør hva den enkelte gjør. Det er ønske fra skolen om at foreldre er med å ta 

bussen med barna av og til. Børge vil ta kontakt med Tide ang. foreldrebetaling.  

FAU kan bidra ved å legge ut melding på de ulike trinnene side Facebook-sider, der det 

oppfordres til at foreldre snakker med sine barn om at men skal oppføre seg på bussen og 

bussholdeplassen (Busslommen er ikke en lekeplass). Flere foreldre kan med fordel følge sine 

barn til bussen. 

Det er for øvrig gjennomført bussopplæring på trinnene, med kontrollert, hard oppbremsing. 

 

• Skolen håper på midler til uteområdet i 2024. I den forbindelse tenker man på ulike 

inndelinger av området. Skolen vil involvere elevrådet i arbeidet. 

 

• Det er ønske om å innføre mobilfri skole fra januar 2024. Telefon skal ligge avslått i 

skolesekken fra en går av skolebussen om morgenen til en går på skolebussen om 

ettermiddagen. Konfiskerte mobiler må hentes av foresatte. 

Det blir en prøve-uke førstkommende uke, der elevene selv kan hente ut konfiskert mobil. 

FAU stiller seg bak forslaget. 

 

• Fredag neste uke starter elevkantine opp igjen. Spising vil foregå i de respektive 

klasserommene. 
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• Hallen er nylig åpnet for TL-aktiviteter. 

 

• Det har vært veldig få besvarte samtykker ifm bildetaking. Er det mulig å signere EN gang for 

hele barneskolen? Evt signere på fysiske samtykker på foreldremøte i starten av skoleåret? 

Sak til neste FAU-møte. 

 

Saker for FAU 

• Det har kommet mail fra forelder, med kritikk og forbedringspunkter i forhold til barn med 

lese- og skrivevansker. Børge kommenterer at han er godt fornøyd med logoped og 

spesialpedagog ved skolen, men at barn ikke alltid er testbare. PPT er derimot lite tilstede, og 

har 1-2 års venteliste. Børge sa også at det er kurs for foreldre med barn med 

lese/skrivevansker og at seks foreldrepar skal delta på slikt kurs neste uke. 

 

• Ang skjermbruk i skolen er FAU enig om at det bør være en balanse. Noen vil ha fordel av 

skjerm, andre ved å skrive for hånd. Man kan heller ikke forvente at alle har tilgang til 

internett og skjerm hjemme, og at det bør være lagt opp til valgmulighet i leksene. 

 

• SFO: Fremdeles forsinkelser ved inn- og utsjekk i Vigilo. Foreldre melder om kaos på SFO. En 
del barn føler seg ikke trygge. Voldsom lek og stygg språkbruk. Lorraine foreslo at 
språkkampanjen som kjøres på skolen også kan tas inn i SFO. Det meldes også fremdeles om 
at det er mange voksne tilstede, men at de står i klynger og ikke følger med på barna.  
Børge tar saken videre til SFO. 
 

• Verv:  
Kasserer: Camilla 

Referent: Hege 

Nestleder: Må bli enig på neste møte. Kanskje en representant på 7.trinn? 

Leder: Robert. Ikke tilstede på møtet, men bekreftet på mail i etterkant. 

 

• Arbeidsgrupper: 

SFO: Renate og Kristin 

Trafikk: Robert og Ingunn 

17.mai: Kristine og Lorraine 

TV-aksjonen: Sandra og Maylinn 

 

Lorraine foreslo at TV-aksjonsgruppen kan døpes om til Aksjonsgruppen. Gruppen kan da 

også ha ansvar for å finne tema og foredragsholder til en foreldrekveld en gang i året. 

Politiets forebyggende enhet har holdt foredrag i KIL-hallen før og FAU ble enig om at vi 

foreldre kan ha godt av en påminnelse om hva som rører seg i ungdomsmiljøet. Sandra vil ta 

kontakt med dem. 

 

• Det mangler en FAU-representanter fra 7.trinn. Camilla tar kontakt med Kenneth som har 

barn på 7.trinn. 
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Ingunn kaller inn til neste møte i januar. 

Foreløpige saker: 

• Endre noen av de foreslåtte møtedagene for våren. 

• Velge nestleder så vi kan melde endring i Brønnøysundregisteret. 

• Manglende signering av samtykker. 

• Børge vil gå gjennom resultatene fra nasjonale prøver. 

• Forespørsel om en SFO-fri ettermiddag før sommeren, slik at det kan arrangeres en 

sommerfest for de ansatte. 

 

Rektor Børge var positiv til å legge godkjente FAU-referat ut på skolen sin hjemmeside.  

FAU-representantene kan så henvise til nettiden på de ulike trinnene siden Facebook-sider, sånn at 

alle kan få innblikk i hva FAU arbeider med. 

 

 

 

 


